

التاريخ : 2020/08/09

**تعميم رقم (2020/91) Circular No.**

**All airlines operating at Kuwait International Airport must adhere to the following instructions:**

إلى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت الدولي الالتزام بالتالي: -

Subsequent to the Circular No. (88/2020) issued on (02/08/2020), Non-Kuwaiti arrival passengers whom a first-degree relative to Kuwaiti national (father – mother – husband - Wife – filial (sons and daughters)) are allowed to enter State of Kuwait, **Providing** the prove of their relationship, this also include the house labors accompanying the sponsor with a validity residency.

الحاقاً بالتعميم رقم (2020/88) والصادر بتاريخ (2020/08/02) بشأن قائمة الدول المحظورة، يسمح بالسفر الى دولة الكويت من الدول المحظورة الركاب الغير كويتيين الذين لديهم صلة قرابة مع كويتي من الدرجة الأولى (أب – أم – زوج – زوجة – أبناء) بعد أن يثبت صلة القرابة وكذلك العمالة المنزلية المرافقة للكفيل شريطة صلاحية الإقامة.

In the event of sponsor death outside the State of Kuwait, house labors are allowed to enter the State of Kuwait, taking into consideration the conditions stated in the Circular No. (90/2020) issued on (04/08/2020).

وفي حالة وفاة الكفيل خارج البلاد يسمح للعمالة المنزلية الدخول الى دولة الكويت ويؤخذ بعين الاعتبار الشروط الواردة في التعميم رقم (2020/90) والصادر بتاريخ (2020/08/04).

مدير عام الطيران المدني

Director General of Civil Aviation

م/ يوسف سليمان الفوزان